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Sheet 2     Inleiding 

In 1964 zette Fred Carnill zich in voor de vorming van een lunchclub voor oud-Rotaryleden en 

andere mannen, die zich uit het actieve arbeidsproces hadden teruggetrokken. In mei 1965 

kwam die voor het eerst bijeen. Met een opkomst van 38 personen was de Campus Club in 

Welwyn Garden City een feit. Een club, die later gezien zou worden als de eerste Probusclub in 

de wereld. 

 

In 1977, dus nu 38 jaren geleden, werd dank zij de inspirerende activiteiten van Herman Herwig 

de eerste Nederlandse Probusclub opgericht in Delft.  

Herman Herwig stond mede aan de wieg van de 'Probusbrievenbus', het certificaat van 

erkenning en van de oprichting van Probus Nederland Informatiecentrum in 1990, dat vanaf 

de start werd afgekort tot Probus Nederland. 

 

Het feit, dat u hier allen aanwezig bent, is een rechtstreeks gevolg van de initiatieven van deze 

heren.  

 

Sheet 3     Welkom 

En onder hun toeziend oog heet ik u allen, namens het bestuur van Probus Nederland,  

van harte welkom op de Nationale Probusdag 2015,  

het jaar dat de Campus Club en daarmee Probus in de wereld 50 jaar bestaat en  

Probus Nederland 25jaar.  

Wij zullen deze memorabele feiten tijdens de afsluitingsborrel feestelijk onderstrepen met een 

glas bubbels. 

 

Een bijzonder welkom aan onze gasten uit België en Duitsland. 

Uit België zijn / is dat  

Claudine Higuet, Nationaal Coördinator van Probus Belgium en 

Yvan Vandewalle, vanaf januari 2016 Nationaal Coördinator van Probus Belgium en sinds 2013 

voorzitter Stichting Probus-Benelux;  

dat is de stichting, waarin de naam en het logo van Probus zijn verankerd  

via een inschrijving in het register van het Merkenbureau van de Benelux. 

 

Ook onze Duitse vrienden heet ik van harte welkom. Het zijn Dirk de Goede en Hugo Bautsch, 

beide lid van Probusclub Dorsten. Een club, zoals alle Duitse clubs, gevestigd in Nordrhein-

Westfalen.  

Ik kan mij veroorloven in het Nederlands te blijven spreken, omdat onze gewaardeerde gasten 

de Nederlandse taal uitstekend verstaan.  

Verder doet het ons veel plezier, dat veel oud bestuursleden van Probus Nederland aanwezig 

zijn. 

Gemma Hentenaar,  

Mariëlla van Essen 

Ad van der Waal, 



Openingsspeech Hans Vroon, voorzitter Probus Nederland, 
op 12-11-2015 tijdens de 13e Nationale Probusdag 

 

2 

Frans Schevers,  

Gilles Kouwijzer, 

Henk Oldenziel,  

Nick Meulmeester en 

Wolter Koster.  

Deze vrienden en vriendinnen blijven Probus een warm hart toedragen. Dat moge ook blijken 

uit het feit, dat zij met veel enthousiasme assisteren bij de aanmeldingstafels. Welkom en dank 

voor de medewerking. 

 

Ook een speciaal welkom aan de leden van de commissie van voorbereiding, die inmiddels door 

ieder Probuslid gekend wordt als de Commissie Meiresonne.  

De niet bestuursleden uit de commissie zijn: 

Fien Meiresonne, Probusclub De Balij uit Zoetermeer; 

Anke Draijer, Probusclub Voorburg 

Peter Arts, Probusclub Westelijke Mijnstreek 

De commissieleden vanuit het bestuur zijn Wies van Weele en Hans Klein. 

Dames en heren commissieleden, jullie voorbereidende werkzaamheden zijn van zeer grote 

waarde geweest voor de besluitvorming binnen het bestuur van Probus Nederland. Daarom 

naast dit welkom ook nu reeds veel dank in jullie richting. Wij komen vandaag nog te spreken 

over het resultaat van jullie werk. 

 

Ook verwelkomen wij enkele Probusleden, die vandaag veel werk te verzetten hebben. Het zijn 

de leiders van de ICT-workshops, die parallel aan dit congres worden gehouden. Ik verwelkom 

Ubbo van Piggelen, Probusclub Heerlen I 

Ad van Helvoort, Probusclub Tilburg-Leydal 

Gerard Vogel, Probusclub Tubantia uit Enschede en 

Hennie Roelofs, Probusclub Dordrecht 

Ook een rol speelt daar vandaag Rob van der Pol; hij vertegenwoordigt het bureau Mediaversa, 

de nieuwe ICT-ondersteuner van Probus Nederland. Welkom en vandaag veel succes met uw 

werkzaamheden. 

 

Geen Probuslid, maar zij moet wel veel werk verzetten, is de fotografe van vandaag.  

Haar naam is Irene Vroon. En ja zij is familie; het is onze jongste dochter. 

 

Ik kondig u nog een gast aan, maar die is nog niet aanwezig, en dat is de spreker van vanmiddag 

Ad van Liempt. Vanmiddag zal ik hem verder bij u introduceren. 

 

Achter de bestuurstafel ziet u  

Wies van Weele-de Jong, 2e secretaris en eind van dit jaar aftredend. 

Jan van Zoest, secretaris; 

Hans Klein, vicevoorzitter; 

Hein Banken, penningmeester en. 
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Michel Hoevenaars, onze ICT bestuurder. 

Mijn naam is Hans Vroon en ik mag nog tot eind volgend jaar het bestuur voorzitten. 

 

U ziet geen bestuurder meer, die de Probuswinkel in zijn / haar portefeuille heeft. Mariëlla was 

onze vorige bestuurder en is langer aangebleven totdat wij een opvolgster voor haar hadden 

gevonden. Die is gevonden in de persoon van Renée Stuurman. 

Renée heeft er echter de voorkeur aan gegeven het beheer niet uit te voeren als bestuurslid, 

maar als enkelvoudige portefeuilleverantwoordelijke. Renée welkom en ik voorspel je een 

drukke dag. De ervaring heeft geleerd, dat de aanwezigen zich graag laten verleiden tot het 

doen van aankopen uit jouw winkel. 

 

Ik zei het al, Wies treedt eind dit jaar af, omdat wij afgesproken hebben dat bestuursleden 

maximaal 6 jaar zitting hebben. 

Wij hebben u opgeroepen kandidaten aan te melden voor deze functie. 

Het is teleurstellend dat dat niet echt gelukt is. 

Er heeft zich een uitstekende kandidaat gemeld. Maar om te voorkomen, dat het bestuur alleen 

uit mannen bestaat, gaat onze voorkeur uit naar een vrouw. 

De kandidaat wil niet omgebouwd worden. 

 

Ik hoop dames alsook de hier aanwezige clubbestuurders, dat u de vacaturemelding over het 

hoofd gezien heeft. Dan is er nu nog de mogelijkheid een bijdrage te leveren. Ik laat mij graag 

aangenaam verrassen. 

 

Voor het geval u niet met een voorstel komt, zal het bestuur vanaf 1 januari uit louter mannen 

bestaan. 

 

Ik hoop overigens bij volgende vacatures er meerdere kandidaten door u naar voren geschoven 

worden. Wij hebben, als gevolg van ons schema van aftreden, ieder jaar een te vervullen 

vacature.  

Of anders gezegd: u raakt niet uitgedacht over potentiële bestuurskandidaten.  

 

Wij houden daarbij een open oog voor de landelijke spreiding.  

Maar wij worden beperkt door de spreiding van de aanmeldingen. 
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Sheet 4   Probusactiviteiten in het land 

 

Buiten de bekende door Probus Nederland te verrichten activiteiten zijn er in het land regionale 

initiatieven en samenwerkingsverbanden, waar leden van de Probusclubs graag gebruik van 

maken. 

Zij zijn zonder formele structuur tot stand gekomen. Wij juichen dat toe. Ruimere publicatie 

dan incidenteel in de Probus Nieuwsbrief zou andere clubs wel eens op goede ideeën kunnen 

brengen. Maar wellicht ontstaat het spontaan als uitvloeisel van nieuwe structuren binnen 

Probus Nederland. 

 

Landelijke activiteiten gelieerd aan Probus zijn: 

de jaarlijkse Probus Golfdag.  

ook dit jaar weer gehouden in op de baan De Batouwe te Zoelen bij Tiel en georganiseerd door 

de Stichting Probus Golf. Dit jaar was de 25e editie van het toernooi en het is nog steeds 

mateloos populair. Als u mee wilt doen aan de 2016 versie moet u zich snel aanmelden. De 

vorige afleveringen waren volledig volgeboekt. 

de jaarlijkse Probus Bridgedrive, dit jaar voor de 3e keer gehouden. De drive wordt 

georganiseerd door Probusclub De Vrije Heeren uit Vianen.  

Zij doen dat in innige samenwerking met de Bridgeclub Vianen.  

Er deden ruim 40 paren mee, maar de zaal geeft ruimte aan ongeveer 70 paren. Ook in 2016 

zullen de Vrije Heeren weer de Probus Bridgedrive organiseren. 

 

De bijdrage die Probus Nederland aan deze activiteiten verleend, is voor de diverse winnaars 

een prijs in de vorm van een herinneringspenning ter beschikking te stellen en uit te reiken. 

Het is zeer aangenaam om bij deze activiteiten aanwezig te mogen zijn.  

 

Vanaf deze plaats zeg ik de organisatoren van de Golfdag en de Bridgedrive hartelijk dank voor 

hun inspanningen.  

 

 

Sheet 5     Probus in cijfers 

 

Het concept Probusclub bestaat in Nederland nu 38 jaar en heeft zijn nut meer dan bewezen. 

Onze waarneming is, dat leden hun Probusclub zeer waarderen. 

 

Voor het in stand houden van Probus als sociale club dragen wij daarom allen een grote 

verantwoordelijkheid. 

Ik mag gelukkig constateren, dat u dat ook zo voelt.  

Het blijkt uit de vele reacties die zijn binnengekomen naar aanleiding van onze voorstellen; u 

heeft de meeste zelf kunnen lezen. Daarover straks meer. 
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Ter gelegenheid van een Nationale Probusdag houden wij altijd een enquête over de 

ontwikkelingen bij de aangesloten clubs. Deze keer ook met enkele nieuwe vragen over de 

ledenontwikkeling.  

U heeft daarop met ruim 90% gereageerd; een percentage, waarop ieder onderzoeker jaloers 

zal zijn. Vanmiddag zullen u de resultaten gepresenteerd worden door Hein Banken, onze 

penningmeester.  

 

Vooruitlopende daarop wil ik u toch iets vertellen over de ontwikkelingen in het algemeen. 

 

Wereldwijd loopt het aantal Probusclubs en Probusleden terug.  

Het speelt zich voornamelijk af in de gebieden met een grote populatie clubs en leden te weten 

South Pacific (Australië, Nieuw Zeeland) en het Verenigd Koninkrijk). 

Ik heb geen achtergronden van die teruggang kunnen achterhalen. De publiek toegankelijke 

verslagen van die regio's spreken daar niet over. 

 

Op het vaste land van Europa gaat het redelijk goed. In de meeste landen waaronder in 

Duitsland stabiliseert het. In Nederland en naar ik begrepen heb ook in België, is er nog steeds 

sprake van lichte groei.  

In Nederland zijn er op dit moment 429 Probusclubs. Dat zijn er 11 meer dan bij de vorige 

enquête. Het gaat dus, generaal gesproken, goed met de Probusclubs in Nederland. Toch zie je 

uit de cijfers een lichte teruggang in het gemiddelde aantal leden. Die constatering vraagt nog 

wel enige diepere analyse. Die is nu niet voorhanden. Later zullen wij daar zo mogelijk over 

publiceren. 

 

Uit het feit dat wij als hoogste administratienummer 431 noteren mag u afleiden, dat zich in het 

verleden 2 clubs hebben opgeheven. Het zijn de Probusclubs Heerenveen '81 (41) en 

Amsterdam 1985 (98).  

Eind dit jaar zal in Zeeland de Probusclub Honte (243; 1993) de Probusactiviteiten staken bij 

gebrek aan nieuwe leden.  

 

Gelukkig zijn er nog 4 in wat wij noemen 'de pijplijn'; 3 damesclubs en 1 gemengde vereniging. 

Uit het overzicht, dat nu geprojecteerd wordt, ziet u de ontwikkelingen grafisch weergegeven 

 

In het afgelopen jaar heeft zich een opvallend feit voorgedaan.  

In Castricum besloot de Rotaryclub zich in het geheel om te vormen tot een Probusclub.  

Ook op een andere plaats werd een Probusclub opgericht met een merendeel aan Rotaryleden 

en actieve leden van andere serviceclubs. 

 

Om te voorkomen, dat er animositeit zou gaan ontstaan tussen Probus en de Rotary in 

Nederland, hebben wij dat gemeld bij hun hoofdkantoor.  

Desgevraagd zeiden zij geen behoefte te hebben aan overleg over dit fenomeen. Ons 

bevreemdde dat zeer.  
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Opvallend is ook, dat onze secretaris wel meer vragen krijgt van Rotaryleden over het 

aansluiten bij of oprichten van een Probusclub. 

Maar goed, wij gaan niet over het beleid bij Rotary. 

 

Tegen de achtergrond van de stijgende pensioenleeftijd moet verwacht worden, dat het aantal 

Probusleden en -clubs, zich gaat stabiliseren.  

In 2022, dat is net iets verder weg dan de bestuursperiode van een Probus Nederland-

bestuurder, hebben alle babyboomers hun AOW-leeftijd bereikt.  

De gemiddelde leeftijd van de clubs (ook van de beginnende clubs) zal dus nog wel verder 

stijgen.  

 

Ik herhaal op dit punt nog maar eens de 'mantra' van dit en ook voorgaande besturen: 

Zorg voor een tijdige aanwas van nieuwe leden. Laat het verschil in leeftijd tussen nieuwe 

toetreders en de bestaande populatie niet te groot worden. De duurzaamheid van uw club 

dient een punt te zijn van voortdurende aandacht. 

 

Onderschat dit probleem niet, want als je er tegenaan loopt is het waarschijnlijk te laat om het 

op te lossen. 

 

De enquêteresultaten geven aan, dat bij de clubs met een gemiddelde leeftijd van 78 jaar of 

hoger (en dat zijn er 44) de mutatiegetallen zeer wisselend zijn.  

Veel met 0 nieuwe leden in de afgelopen 2 jaren en een aantal in de min oplopend tot -6. 

Een club is duidelijk in de gevarenzone met een ledental van 10.  

Drie anderen zouden op korte termijn wel wat meer groei kunnen gebruiken. 

 

Het goede nieuws is, dat er ook groeicijfers zijn in deze categorie oplopend tot +5. 

Ik wil er maar mee gezegd hebben, dat ook met een hoge gemiddelde leeftijd een club nog 

nieuwe leden kan aantrekken. 

Maar het gaat niet vanzelf.  

Het blijft ieders aandacht vragen. 

 

Tot zover enkele cijfermatige ontwikkelingen. 

 

 

Sheet 6 De service-activiteiten van Probus Nederland 

Bij de uitnodiging voor deze Nationale Probusdag hebben wij, als vervolg op de resultaten van 

de vorige Probusdag, enkele voorstellen gedaan over verduidelijking van de teksten van de 

statuten. Onder leiding van Hans Klein zult u daar straks van gedachten over kunnen wisselen. 

 

Veel clubs hebben in hun reactie op die voorstellen ook laten blijken hoe zij de activiteiten van 

Probus Nederland waarderen. Het streelt ons zeer, dat daaruit een grote waardering blijkt.  
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De uitvoering van de omschreven taken wordt geroemd. Het gaat daarbij met name over de 

Nieuwsbrief en de website, maar ook de algemene administratie wordt positief genoemd. 

 

Jan van Zoest, onze secretaris, en Wies van Weele en Hans Klein, samen de redactie van de 

Nieuwsbrief, en Michel Hoevenaars mogen deze complimenten op hun conto bijschrijven. 

 

Over de website, onder de bezielende leiding van Michel Hoevenaars, kan ik u het nog volgende 

melden. 

 

Sheet 7     Automatisering 

Bij de start van onze website-activiteiten in 2010 hebben wij ervoor gekozen met een jonge en 

enthousiaste provider in zee te gaan. Dat heeft vele jaren goed gewerkt. Het enthousiasme bij 

de clubs heeft geleid tot een groei van de clubwebsites tot ruim 200 (209). Dat is bijna 49 % van 

de clubs.  

Het aantal clubwebsites zal de komende tijd toenemen, maar ook het dataverkeer per website 

zal stijgen. Dat komt onder andere door wensen over administratie, opslag foto's en video's. 

 

Dat vraagt om een provider met meer fysieke capaciteiten. Vooral de opvang van problemen 

vraagt om een bureau van enige omvang. Bij onze huidige provider was dat niet meer mogelijk. 

Daarom is, na ampel beraad, besloten in zee te gaan met het bureau Mediaversa. waarvan Rob 

van der Pol de al genoemde vertegenwoordiger is. 

 

Zij ontwikkelen voor u en ons een nieuwe website met een moderner beheersysteem, dat ook 

mobielvriendelijk is en ook aan de leden meer persoonlijke functionaliteit zal verlenen.  

Op de workshops van vandaag zal worden ingegaan op de vele mogelijkheden van de nieuwe 

aanpak. De workshops zijn volledig volgeboekt.  

De deelnemers aan de ochtendsessie zullen na de opening deze zaal verlaten en zich verdiepen 

in de nieuwe mogelijkheden. 

 

Vanaf deze plek wil ik alle clubs nog eens oproepen slim gebruik te maken van hun website.  

Juist in het kader van de ledenaanwas is het goed om te laten zien welke interessante 

activiteiten er binnen uw Probusclub zijn.  

Uw hoeft uw goede werken niet in stilte te doen; immers, onbekend maakt onbemind.  

Dat u daarbij een open oog heeft voor de privacy van de leden is vanzelfsprekend.  

Maar niet alles hoeft verstopt te zijn achter het wachtwoord van uw site. 

 

Ga ik nu over naar het hoofdonderwerp van de ochtendzitting. 
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Sheet 8    Het vertrouwen terug 

De commissie Meiresonne is ingesteld om na te gaan waarom de vorige Nationale Probusdag 

zoveel tegenstand opriep. Het onderwerp toen was 'de kwaliteit van een Probusclub'. Het hete 

hangijzer was daar het door het bestuur geïntroduceerde fenomeen 'hercertificering'.  

 

Dat bleek geen slimme aanpak voor een overigens breed gedragen onderwerp als "Hoe houd je 

een Probusclub duurzaam?"  

Staande de bijeenkomst is het begrip 'hercertificering' dan ook afgevoerd.  

 

Dat heeft niet geleid tot een groot onderling vertrouwen. De commissie stelde in haar rapport 

vast, dat het vertrouwen in het landelijk bestuur bij tenminste een deel van de clubs op zijn 

minst fors is verminderd.  

Het bestuur staat, zo zei de commissie, dus voor de opgave het vertrouwen op zo kort 

mogelijke termijn terug te winnen.  

Daaraan hoopten zij met hun advies een bijdrage te leveren. 

 

Het bestuur nam het advies van de commissie integraal over.  

De publicatie van het advies leidde tot enkele, maar zeer waardevolle, reacties van de clubs. 

 

Bij het terugwinnen van het vertrouwen hoorde zowel een heldere positionering van de rol en 

werkzaamheden van Probus Nederland als een heldere afspraak over de inbreng van de clubs.  

De commissie deed dat onder meer via de rol van de Landelijke Bijeenkomst. Dat vergde wel 

een aanpassing van de tekst van de statuten. 

Ook daarover heeft de commissie geadviseerd met concrete tekstvoorstellen en daarbij niet 

nagelaten ook de achtergronden van de voorstellen aan ons allen duidelijk te maken.  

 

Op dit moment wil ik daarom nog eens herhalen, dat wij het vele werk van de commissie zeer 

waarderen en ik hoop dat ook namens u gezegd te hebben. 

 

Uit de vele reacties op de voorstellen blijkt uw grote betrokkenheid bij Probus. U hecht aan uw 

autonomie, maar ook aan het blijvend voldoen aan de grondslagen van Probus en de 

bescherming van het Probusconcept. 

Die verlangens zijn van alle tijden. 

Ik neem u even mee in de historie van de Nederlandse Probusclubs. 

 

Teksten 1986 e.v. ter illustratie van het punt. 

 

U ziet, ook in 1986 werd reeds indringend gediscussieerd over de autonomie van de clubs en de 

gevreesde bemoeizucht van Probus Nederland, dat toen nog werd aangeduid met Info 

Centrum, maar ook over de identiteit van een Probusclub.  

Ik laat er geen misverstand over bestaan.  
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Dit bestuur waakt over de autonomie van de clubs. Ook eerdere besturen deden dat. Probus 

Nederland gaat niet op de stoel van de clubbesturen zitten.  

Maar wat wij wel doen, passend in de Probusgedachte, is trachten te voorkomen dat clubs niet 

meer levensvatbaar zijn, niet duurzaam blijken te zijn. Ondersteuning is het sleutelwoord en 

niet onder curatele stelling. 

Uiteindelijk gaan clubs over hun eigen toekomst, maar zij dienen wel te blijven passen binnen 

het Probusmodel.  

 

Onze voorstellen voor tekstaanpassingen hebben enkele clubs geïnspireerd om ook naar 

andere onderdelen van de statuten te kijken.  

Hoofdpunt was de opvatting dat een stichting een ondemocratische structuur is ten opzichte 

van clubs.  

Een vereniging zou voor Probus Nederland de enig juiste vorm zijn.  

Dat bleek na commentaren van anderen voor nuance vatbaar. 

 

Uiteindelijk heeft dat geresulteerd in de vraag om na te gaan of en in hoeverre de invloed van 

de clubs meer gestalte kan krijgen.  

Ik vat dat nu maar samen met:  

het vergroten van het democratisch gehalte van de besluitvorming binnen de 

Stichting Probus Nederland. 

 

Uit de laatst binnengekomen reacties blijkt dat een grote minderheid van de clubs ook voelt 

voor een nader onderzoek naar een passende regeling van een, zoals dat in door hun genoemd 

wordt, een 'participantenraad'. 

 

De initiatiefnemers geven aan, dat er een goede regionale spreiding moet zijn onder de leden 

van de participantenraad.  

Een vraag is dan natuurlijk wel: Hoe regel je dat? 

In die zin ben ik jaloers op onze Belgische vrienden.  

Zij hebben een regionale structuur met ook afvaardiging naar het bestuur. 

Maar de commissie Meiresonne heeft in commentaren op hun advies moeten ervaren, dat een 

regionale structuur eigenlijk niet op prijs wordt gesteld.  

Daar moet wij met elkaar dus nog even over nadenken. 

 

De inbreng van de clubvertegenwoordigers heeft ons wel geïnspireerd tot de volgende 

gedachte. 

Als je bezig bent met een majeure aanpassingen van statuten en reglementen, is het goed het 

geheel maar eens op de schop te nemen.  

Je voorkomt daarmee dat over enkele jaren weer gediscussieerd gaat worden over 

onderwerpen, die je nu hebt laten liggen. 
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Het is onze indruk, dat er meer onderdelen zijn, die voor verduidelijking, aanpassing of 

opneming in aanmerking komen. 

Ter illustratie noem ik slechts de verplichtingen van de clubs tot contributiebetaling.  

Tot op heden geen enkel probleem, maar formeel gesproken, hoort dat vast te liggen. 

Ook het regelen van de vereiste informatiestromen zou eigenlijk een plaats moeten hebben. 

 

Een goede verdeling tussen statutaire bepalingen en aanvullende reglementen is daarbij van 

groot belang. 

Wij gaan dus aan de slag met uw inbreng in de afgelopen dagen en met het werk van de 

commissie Meiresonne.  

Straks zal Hans Klein u namens het bestuur voorstellen een commissie te benoemen met als 

opdracht alle aangedragen facetten voor aanpassing van statuten en reglementen nader te 

bestuderen en tekstvoorstellen ter zake te doen. Ook eigen juridische inzichten van de 

commissie mogen daarbij een rol spelen.  

Hij zal dat voorstel straks inleiden en toelichten. 

 

Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat de debatten nu en straks, zullen leiden tot een 

werkzaam geheel, waarbij wederzijds vertrouwen bij allen weer als vanzelfsprekend zal worden 

ervaren.  

Het gevoel moet weg, dat er over de clubs beslist wordt zonder de clubs. Voor beslissingen 

zullen wij steeds, net als tot op heden, draagvlak zoeken.  

Wij hadden nu de schijn even tegen.  

 

Ik zei het al eerder. 

Voor het in stand houden van Probus als sociale club dragen wij samen de verantwoordelijkheid 

en uw reacties op voorstellen geven aan, dat u dat ook zo voelt. 

Met die instelling blijft Probus in lengte van dagen een bloeiende vriendenclub. 

 

 

Sheet 9   Vriendschap en Verbondenheid 

 

 

Ik wens ons allen een goede Probusdag toe, waarbij de waarden van Probus ons blijven 

inspireren en die zijn Vriendschap en Verbondenheid. 

 

 

 

 

De Workshopgangers worden verzocht zich nu naar de zalen te begeven. 

 


